



Our Ref: RSL/CC/2025/02-28
Date : 28 February 2025

Dear Valued Clients,

Re: Notification for Resume of Business

We, **Redford Securities Limited** (“RSL”), hereby notify you that following the completion of business restructuring within our financial group, we have now resumed all regulated activities and provide our services for the clients.

Please note the following:

1. We are currently providing services only related to the **Value Gold ETF** (3081 HK / 83081 HK / 9081 HK) **(including normal trading, creation and redemption)**; and
2. We have relocated to the following address as of January 20, 2025:

Room 2005-2006, 20/F, Metroplaza Tower 2, 223 Hing Fong Road, Kwai Fong, NT, Hong Kong.

We take this opportunity to thank you for your continuous support. Please feel free to contact us at phone: **+852-35890912** or email: **info@redfordsec.com** for any further clarification, if required.



Redford Securities Limited

REDFORD SECURITIES LIMITED 泓福證券有限公司

ADDRESS 地址 Room 2005-06, 20/F, Metroplaza Tower 2, 223 Hing Fong Road, Kwai Fong, NT, HK 香港葵芳興芳路223號新都會廣場2座20樓2005-06室
TEL 電話 +852 3589 0909 **FAX 傳真** +852 2866 6804 **WEBSITE 網址** www.redfordsec.com



參考編號： RSL/CC/2025/02-28

日期： 28 February 2024

尊敬的客戶：

關於恢復營業的通知

我司·**泓福證券有限公司**·特此通知閣下·由於我司集團已完成內部業務重組·故此我司現已恢復所有受規管活動業務及為客戶提供服務。

請閣下注意以下事項：

1. 我司現時只為客戶提供有關**價值黃金 ETF (3081 HK/ 83081 HK/9081 HK)** 的服務 (包括正常交易·申購和贖回); 及
2. 已於 2025 年 1 月 20 日起遷往下列地址營運：

香港新界葵芳興芳路 223 號新都會廣場 2 座 20 樓 2005-2006 室

謹此·我司 感謝閣下一直以來對我司的支持。如有需要·請隨時與我司聯繫 (電話: +852-3589 0909, 電郵: info@redfordsec.com) ·以獲取進一步的澄清。

此致



泓福證券有限公司 敬上